
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

 

Reeds een aantal malen is aan de orde gesteld in de Commissie de 

problematiek van de definitieve bouwhekken en hoog onkruid op een 

perceeltje grond achter Villa Hoogenburgh. De wethouder heeft beloofd 

dat als er op 15 november niets gebeurd zou zijn, er actie zou komen. 

Er is niets gebeurd en 15 november is voorbij.  

 

De vraag is wanneer volgt nu de actie? Voor de bouwhekken is een 

omgevingsvergunning nodig en onkruid groeit nog steeds en dient 

opgeruimd te worden.  

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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